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Tuż przed meczem z Chievo wywiadu dla Sportmediaset udzielił dyrektor

generalny Romy, Mauro Baldissoni. Nie zabrakło pytania dotyczącego

mercato.

 

Perotti-El Shaarawy? Orzeczenie FIFA w sprawie Salaha?

- Życzę wszystkim najlepszego. Nie lubimy mówić o mercato, spróbujemy coś zrobić

również w kwestii zastąpienia Iturbe. Nazwiska są w prasie, ale nie chcemy

komentować. W sprawie Salaha jesteśmy spokojni, ma kontrakt zgody z prawem.

Nie ma w tym niczego niepokojącego.

Kontrakt Strootmana?

- Uznajemy go za najlepszy nabytek, jest niemal gotowy do gry. Najpierw przejdzie

przez Primaverę, aby mógł się sprawdzić w kilku meczach i potem być dostępnym w

styczniu. Nowy kontrakt zaoferowaliśmy mu przed pierwszą operacją, będziemy

mieli czas na rozmowy na ten temat. 

 

Garcia: jego pozycja jest spokojniejsza?

- Zawsze mówiliśmy, że pozycja trenera jest uzależniona od wyników, nie od

pojedynczych meczów. Nie wyobrażam sobie jak dziś, bez ośmiu graczy, możemy

kwestionować pozycję trenera.
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